
Dagsorden til fællesbestyrelsesmøde Barrit Skole og Barrit Børnehus  

Dato: torsdag 24. februar 2022  

Tid: 18-20.30  

Deltagere: Anne-Marie, Anne, Michael, Gitte, Ida, Maiken, Jeppe, Karen Margrethe, Helle, Camilla, 

Vinnie.  

Dagsorden Ansvarlig Tid Proces Referat 

1.Velkommen – 
Godkendelse af 
dagsorden  
 

Anne  5  Godkendt, med tilføjelse under 
eventuelt  

2. Velkommen til Vinnie 
-præsentationsrunde 
mv. 
 

Anne/Vinnie  15  Præsentationsrunde.  
Vinnie fortæller at hun har følt 
sig meget positivt modtaget af 
børn, forældre og personale i 
Barrit.  

3. Covid-19 – en kort 
status fra afdelingerne  
  

Helle/Vinnie 10 
 

Orientering/ 
spørgsmål 

Fra børnehuset er der stor tak 
for forældreopbakningen i ugen 
før vinterferien – det var en stor 
hjælp. Der kommer besked ud 
på aula om hvordan Børnehuset 
kommer til at fungere fra uge 9. 
Corona er ikke længere en 
større udfordring i 
specialafdelingen i forhold til 
personale. 
I almenafdelingen er der fortsat 
sygemeldinger fra både børn og 
voksne.    

 4. Nyt fra Børnehuset  
- forældreundersøgelse 
sendt ud i dagtilbuddet 
- Brobygning 2022 – 
personale og aftaler om 
forløbet  
- Indkøb til legepladsen, 
flytning af komme og gå 
tavle.  
- Personale  
 

Helle  15 Orientering Forældreundersøgelsen er først 
retur i dag, derfor skydes den til 
næste møde.  
Brobygning starter 1. april med 
10 børn – Jette fra børnehuset 
er tilknyttet. Der er planlagt 
moduler ved 
Merci(børnehaveklasseleder), 
ture ud af huset, forældrekaffe 
mm. 
Der vil ske udbedring ved 
ruchebanen på den store 
legeplads da der lige nu samles 
en del vand, her vil blive 
etableret en sandkasse og 
dræn. Der indhentes priser på 
et halvtag ved udetoilettet, da 
der lige nu blæser meget.  
Der vil komme en ruchebane 
ved vuggestuen, et rullegardin 



til vuggestuens store vinduer da 
solen både varmer og genere. 
Børnehusets personale har 
genoptaget pædagogmøder, for 
at sikre kvaliteten af det daglige 
arbejde.  
Der er ansat en medhjælper på 
20 timer.  
Der arbejdes fortsat med 
ansættelser. Der har været få 
respondenter på de sidste 
opslag med pædagogstillinger.  
Der foreslås at stillingsopslag 
sendes direkte til VIA i Horsens 
og Vejle.  
Anne-Marie orienterer om at 
der på kommunalt plan arbejdes 
med at gøre Hedensted 
Kommunes daginstitutioner til 
attraktive praktik- og 
arbejdspladser da der generelt 
er få ansøgere til stillingerne på 
tværs af kommunen.    

5. Nyt fra 
skolen/specialafdelingen 
…. 
- Personale  
 

Vinnie  15  Orientering  I almenafdelingen er der en 
stilling som ikke er forlænget, 
men timerne dækkes aktuelt af 
en af skolens faste vikarer. 
Hannibal er ansat som vikar 
indtil sommer primært for idræt 
og hjemmekundskab.   
Der er en del løse ender at 
samle op på i almenafdelingen, 
men Vinnie orientere om at hun 
er i gang.  
I specialafdelingen starter 5 
børn i brobygning 1. april – de 
vil få klasselokale i det rum 
Helle E har haft kontor. Antallet 
af elever i specialafdelingen er 
fortsat stigende.  

6. Økonomi  
 
 

Vinnie/Helle  10 Orientering/ 
Spørgsmål  

Der orienteres om økonomi fra 
de tre afdelinger.   

Pause 
  

 10    

7. Skolemad – status på 
punkt fra sidste gang.   
 

Jeppe/Camilla  10 Drøftelse/ 
Beslutning?   

Løsningen med levering fra 
Hansted-Egebjerg 
forsamlingshus fungerer rigtig 
godt, og maden er fin. Det 
opleves at børnene især vælger 
sandwich og wraps. Der er 



omkring 8 der får leveret mad 
hver dag.  
Udbuddet drøftes i henhold til 
vores principper for kort. På den 
baggrund vil der indledes i en 
dialog med Hansted- Egebjerg 
forsamlingshus om at 
drikkevarer og nachos tages af 
udvalget. Camilla vil tage 
kontakt.   

Valg vedr. 
frokostmåltider i 
Børnehuset. Drøftelse af 
hvad et frokostmåltid 
kunne være? Skal valget 
være gældende for 1 
eller 2 år – plejer at 
blive drøftet efter 
afstemningen, skal vi 
fortsat det. 
 

 10  Der forventes en afstemning i 
løbet af foråret.  
Bestyrelsen drøfter om det er 
relevant at gå i dialog med 
forvaltningen om det er 
meningsfuldt at holde 
afstemning hvert/hvert andet 
år.   

8. Musikundervisning – 
Punkt fra Jeppe 
Jeg tænker om ikke vi 
skal snakke om hvad der 
kan gøres for 
musikundervisningen på 
Barrit Skole? 
Det har altid været 
omlagt til fx 
morgensamlinger, 
skolefestuger og kortere 
forløb fx sammen med 
kirken og Kristian 
Bisgaard.  
Det kunne være at der 
skulle laves et princip 
vedrørende 
musikundervisning? 
Eller er der andre ting vi 
kan gøre, eller er vi 
overhovedet enige i at 
det skal prioriteres? 
 

Jeppe  10 Drøftelse  Aktuelt varetages 
musikundervisningen ved at 
Christian kommer i klasserne i 
løbet af ugen – børnene er 
glade for at have musik med 
Christian. Ligeledes er der musik 
i ugerne op til skolefesten hvor 
blandt andet Christian Bisgaard 
har været inde som underviser.  
Det skønnes at lektionsantallet 
dækkes, men formentlig 
imødekommes det faglige 
niveau ikke fuldstændigt. 
Erfaringen har vist at det er 
svært at tiltrække musiklærer 
både helt konkret på Barrit 
Skole, men også generelt på 
små skoler.  
Vinnie har kontaktet flere andre 
små skoler i Hedensted 
Kommune for at afsøge hvordan 
de har løst den konkrete 
udfordring. 
Bestyrelsen er enige om at 
opkvalificeringen 
musikundervisningen fortsat 
skal have fokus og der arbejdes 
videre.  

Anvendelse af det 
grønne område foran 

Vinnie  10 Orientering/ 
drøftelse  

Der er lavet en 
samarbejdsaftale med 



skolen er drøftet i MED-
udvalget for at finde ud 
af hvad der kan/skal ske 
der, der er blandt andet 
talt om en bålhytte. 
Vinnie orienterer om et 
tilbud fra 
Aktivtfrikvarter.dk 
  

aktivitfrikvarter om at etablere 
en bålhytte på byens grønne 
område foran skolen.  
Barrit skole og børnehus’ andel 
vil være 10.000 kr. til etablering.  
Bestyrelsen tænker at bålhytten 
vil være både anvendelig i 
undervisning, børnehusets 
dagligdag og for byen generelt.   

Skolebestyrelsesvalg 
Overblik over forløb og 
over hvem der er på 
valg – ønsker at 
genopstille. Punktet kan 
måske tænkes i 
forlængelse af punkt fra 
sidste dagsorden om 
synlighed i bestyrelsen.  
 

Anne  10 Indledende 
Drøftelse  

På valg:  
Ida og Michael – ønsker ikke 
genvalg da deres børn om kort 
tid stopper på Barrit skole.  
Majken – Ønsker genvalg.  
Karen Margrethe, Jeppe og 
Anne – sidder 2 år mere.  
Anne og Vinnie går sammen om 
at lave et oplæg til et valg-forløb 
der også kan være med til at 
understøtte bestyrelsens 
synlighed.  

Eventuelt  
Ophold på skolen inden 
skoledagen starter  
 

 10  Vinnie orienterer om at der er 
mange børn der opholder sig på 
skolen allerede fra 7.20. 
Børnene er mange forskellige 
sted og uden opsyn.   
Som udgangspunkt starter 
skoledagen 8.10 og skolen har 
opsyn fra 7.55. 
Der er børn i Barrit der kommer 
med bussen allerede 7.30 som 
har brug for opsyn indtil 
skoledagen starter. 
??????  

Punkter til næste møde    Forældreundersøgelsen i 
Børnehuset.  
Skolebestyrelsesvalg – fortsat  
Overblik over principper. 

     

     

     
 

 


